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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 30. 8. 2023 o 14:00    
v sobášnej miestnosti mesta Trenčín. 

 

Prítomní poslanci: Ing. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, Mgr. Ľubomír Vavruš  
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Ing. Ladislav Paška, 

 
Garant VMČ:    Ing. arch. Pavol Guga  
Vedúca UM:    Ing. Hana Múdra  
Vedúca UMM:   Ing. Gabriela Vanková  
MsP:                Karol  Olešák  
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Ing. Tomáš Vaňo, predseda VMČ. Privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, 
že VMČ Západ je uznášaniaschopný, sú prítomní 4 členovia. 
Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov. 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

 
Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, súhlasí s predloženým programom zasadnutia.  

 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov   

 

Boli zaslané nasledujúce požiadavky na prerokovanie žiadosti:  
 

2.1 Žiadame Vás o vyjadrenie k prenájmu v k.ú. Zlatovce pre Ing. Vratislav Zemek a manž. – časť  
pozemku reg. C-KN parc.č. 20/29 o výmere 90 m2, za účelom rozšírenia záhrady vo vlastníctve žiadateľa a užívania 
pozemku na záhradkárske účely na dobu neurčitú s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva 
zverejnená. 

Ide o pozemok nachádzajúci sa v lokalite záhradkárskej osady Váh na ulici Ľ. Stárka, ktorý sa nachádza 
medzi pozemkom – záhradou vo vlastníctve žiadateľa a Trenčianskym útulkom (karanténna stanica). 

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v Trenčíne a Útvar územného 
plánovania Mesta Trenčín dňa 16.08.2023 odporučili prenájom časti pozemku o výmere 10x9 = 90 m2,  za účelom 
rozšírenia záhrady do vlastníctva žiadateľa, nakoľko ide o regulatív UZ 01G – Záhradkové osady, s max. výškou 1 
NP, zastavanosťou 10% a podielom zelene 80%. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, odporúča prenájom predmetnej nehnuteľnosti v zmysle 
predloženej žiadosti.  

 
 

2.2 Žiadame Vás o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti – časti pozemku v k. ú. Zlatovce na ulici  
Kožušnícka: 

 

Pre 18 vlastníkov garáží na ul. Kožušnícka – novovytvorená C KN parc. č. 134/5 zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 335 m2, odčlenená geometrickým plánom č. 48035637-097-23 z pôvodnej C-KN parc.č. 134/1 zastavané 
plochy a nádvoria o celkovej výmere 9898 m2 zapísanej na LV č. 1 ako vlastník Mesto Trenčín, za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania pozemku pod stavbou spevnej plochy využívanej ako vjazd a výjazd do garáží 18 
vlastníkov garáží. 

 

Ide o pozemok nachádzajúci sa medzi miestnou cestou, chodníkom, zeleňou a nehnuteľnosťami vo 
vlastníctve kupujúcich, na ulici Kožušnícka. Na predmetnom pozemku je umiestnená spevnená plocha vo vlastníctve 
kupujúcich (predložené kolaudačné rozhodnutie preukazujúce vybudovanie spevnenej plochy) cez ktorý majú kupujúci 
zabezpečený vjazd a výjazd do garáží.  

 

Pozemok je pre tretie osoby ako aj Mesto Trenčín nevyužiteľný. 
Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v Trenčíne a Útvar územného 

plánovania Mesta Trenčín dňa 16.03.2023 odporučili predaj pozemku tak, aby bol tento pozemok odpredaný do 
podielového spoluvlastníctva aj susedným spoluvlastníkom nehnuteľností. 

Pán Galiovský (zástupca žiadateľa) – Ide len o betónovú plochu ku garážam, ktorá bola vybudovaná  
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svojpomocne s garážami, bola súčasťou stavebného povolenia a kolaudačného rozhodnutia. O túto plochu sme sa 
celý čas starali. Ak sa bude rokovať o cene, žiadame zohľadniť tiet skutočnosti.   

Pán Vaňo – určenie ceny pozemku je v kompetencii FMK. 
Pani Vanková – je navrhnutá cena 30€/m2. Výška zodpovedá obvyklej cene pri odpredaji pozemkov pod  

prístup ku garážam.  
Pán Barčák – Navrhujem odpredaj pozemku za cenu 20€/m2. 
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za odporúča odpredaj predmetnej nehnuteľnosti v zmysle 
predloženej žiadosti.  

 Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za odporúča vzhľadom na odprezentované skutočnosti 
stanoviť cenu pozemku vo výške 20€/m2.  
  
 

2.3   Žiadame Vás o stanovisko k návhu na zámenu pozemkov v k.ú. Zlatovce medzi Mestom Trernčín 
a spoločnosťou STAVOKOV, spol. s r.o. nasledovne: 

 

pozemky vo vlastníctve STAVOKOV,  spol. s r.o. v k.ú. Zlatovce: 

• novovytvorená C-KN parc. č. 20/346 ostatná plocha o výmere 585 m2  

• novovytvorená C-KN parc. č. 20/348 ostatná plocha o výmere 360 m2  
obe odčlenené geometrickým plánom č. 52122336-04-23 z pôvodnej C-KN parc. č. 20/1 zapísaná na LV č. 1690 
ako vlastník STAVOKOV,  spol. s r.o.  v podiele 1/1 

za 
pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín v k.ú. Zlatovce: 

• C-KN parc. č. 11/1  zastavaná plocha a nádvorie o výmere 585 m2  
zapísaná na LV č. 1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1 

 

za nasledovných podmienok: 
- rozdiel vo výmerách zamieňaných pozemkov o výmere 360 m2 bude riešený finančným vyrovnaním 

v prospech spoločnosti STAVOKOV, spol. s r.o.  
- spoločnosť STAVOKOV, spol. s r.o. preberá záväzky vyplývajúce z nájomnej zmluvy č. 24/2020 uzatvorenej 

medzi Mestom Trenčín ako prenajímateľom a spoločnosťou STRABAG, s.r.o. ako nájomcom, predmetom ktorej 
je prenájom pozemku v k.ú. Zlatovce -  C-KN parc. č.11/1 na dobu určitú do 30.10.2025 

- po zrealizovaní zámeny pozemkov spoločnosť STAVOKOV, spol. s r.o. vybuduje na svoje náklady nové 
oplotenie medzi pozemkami vo vlastníctve Mesta Trenčín a spoločnosti STAVOKOV, spol. s r.o. 

 

Návrh na zámenu pozemkov medzi Mestom Trenčín a  spoločnosťou STAVOKOV, spol. s r.o.  je pripravený na 
základe vzájomných rokovaní s cieľom majetkovoprávneho vysporiadania a lepšieho využitia daných pozemkov.  

Účelom zámeny pozemkov je: 
- Mesto Trenčín si zabezpečí prístup na svoje pozemky – C-KN parc. č. 20/2 a C-KN parc. č. 20/3, ktoré 

môžu byť  následne využité pre potreby Mesta Trenčín, príp. na iné majetkovoprávne vysporiadanie 
- spoločnosť STAVOKOV, spol. s r.o.  si majetkovoprávne vysporiada pozemok, ktorý je súčasťou ich 

oploteného areálu.  
Vzhľadom k tomu, že na pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín – parc. č. 11/1 je uzatvorená platná nájomná zmluva 
so spoločnosťou STRABAG, s.r.o., STAVOKOV spol. s r.o. preberie záväzky vyplývajúce z predmetnej zmluvy 
uzatvorenej do 30.10.2025 za účelom prevádzkovania zariadenia na zber odpadov zo stavebnej činnosti. 

  

Pozemky sa nachádzajú v lokalite ulice Ľ. Stárka vedľa záhradkovej osady a areálu spoločnosti STAVOKOV. 
Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne prerokovali a odporúčajú predmetný návrh na zámenu 

nehnuteľnosti zo dňa 16.8.2023. 
Pani Vanková – navrhovanou zámenou mesto získa prístup na svoje pozemky.  
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za odporúča zámenu predmetných nehnuteľností v zmysle 
predloženej žiadosti.  

 
 
2.4   Žiadame Vás o opätovné vyjadrenie k žiadosti spoločnosti O.M.K. BUILDING, s.r.o.  k :  

 

1/ uzatvoreniu zmluvy o budúcej zámennej zmluve  medzi Mestom Trenčín a O.M.K. BUILDING, s.r.o.  
nasledovne:  
Pozemky v k.ú. Zlatovce vo vlastníctve O.M.K. BUILDING,  s.r.o.  

- C-KN parc.č. 113/3  zastavaná plocha a nádvorie o výmere 435 m2 
- C-KN parc.č. 114 zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 54 m2 

celková výmera pozemkov predstavuje 489 m2 
V zmysle Znaleckého posudku  č. 71/2023 vypracovaným znalcom  Ing. Zuzanou Kovalčíkovou  všeobecná hodnota 
pozemkov predstavuje 205,56 €/m2, celková hodnota predstavuje zaokrúhlene 101.000,- €. 
za  
pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín 

- novovytvorená C-KN parc.č. 113/1  zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1628 m2  
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V zmysle Znaleckého posudku  č. 72/2023 vypracovaným znalcom  Ing. Zuzanou Kovalčíkovou  všeobecná hodnota 
pozemkov predstavuje 205,56 €/m2, celková hodnota predstavuje zaokrúhlene 335.000,- €. 
Zmluva sa uzatvára za nasledovných podmienok : 
 

1/ Spoločnosť  O.M.K. BUILDING s.r.o.  vybuduje na pozemkoch C-KN parc.č. 113/3, C-KN 114,   novovytvorená C-KN 
parc.č. 111/1   a na časti C-KN parc.č. 134/1  na vlastné  náklady  verejné parkovisko, vnútornú komunikáciu  a chodník,  
na základe požiadaviek Mesta Trenčín a odsúhlasenej štúdie na stavbu „Parkovisko a vjazd – Kožušnícka ulica, 
Trenčín“, vypracovanej  Ing. Róbertom Hartmannom z mesiaca 06/23 a  ktoré budú po kolaudácii odovzdané do 
vlastníctva Mesta Trenčín, za kúpnu cenu vo výške 1,- €/stavebný objekt  
 

2/ Rozdiel vo výmerách pozemkov 1.139 m2 bude riešený finančným vyrovnaním v prospech Mesta Trenčín a to vo 
výške zaokrúhlene  234.000,- € 
 

3/ Celková suma finančného vyrovnania bude znížená o sumu, ktorá bude spoločnosťou O.M.K. BUILDING, s.r.o.  
použitá na výstavbu  verejného  parkoviska a  prístupovej cesty pre Mesto Trenčín  a to : 

- 40.800,- € - vybudovanie 30  parkovacích miest 
- 29.700,- € - vybudovanie vnútornej komunikácie  

Zostatok finančného vyrovnania predstavuje 163.500,- €    
 

4/ Z celkového finančného vyrovnania nebudú odrátané náklady spojené s vybudovaním resp. prekládkou chodníka, 
nakoľko ide o vyvolanú investíciu investora.   
 

5/ Riadna zámenná zmluva bude uzatvorená po splnení vyššie uvedených podmienok a po vydaní právoplatného 
kolaudačného rozhodnutia na stavbu „Parkovisko a vjazd – Kožušnícka ulica, Trenčín“,  ktoré povolí jej  užívanie.  
 

6/ Účelom budúcej zámeny je  : 
Pre spoločnosť O.M.K. BUILDING, s.r.o. -  využitie pozemkov v súlade s platným  územným plánom  
Pre Mesto Trenčín  - riešenie statickej dopravy v danej lokalite v súlade s platným územným plánom, ktorý ukladá 
povinnosť navrhnúť plochu pre zabezpečenie parkovania pre priľahlé územie s kapacitou cca 30 stojísk 
 

7/ Pozemky vo vlastníctve Mesta Trenčín, na ktorých bude spoločnosť realizovať výstavbu parkovacích miest, vnútornej 
komunikácie a chodníka,  budú predmetom nájmu počas doby výstavby, čím si investor zabezpečí dostatočne iné právo 
k pozemkom v zmysle § 139 ods. 1 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku. 
 

2/  prenájmu pozemkov v k.ú. Zlatovce,  novovytvorená C-KN parc. č. 111/1 zastavaná plocha  o výmere 309 m2 
a časť C-KN parc.č. 134/1 zastavaná plocha o výmere cca 187 m2, pre O.M.K. BUILDING, s.r.o., za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov v súvislosti s realizáciou stavby „Parkovisko a vjazd – Kožušnícka 
ulica, Trenčín“, za cenu nájmu 1,- € za celý predmet nájmu, v súlade s VZN č. 12/2011 na dobu určitú s účinnosťou 
odo dňa nadobudnutia právoplatnosti stavebného povolenia do nadobudnutia právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia 
na uvedené stavebné objekty. V prípade, že v stavebnom povolení nebude uvedený termín ukončenia stavby, doba 
nájmu sa uzatvára maximálne na dobu 2 rokov odo dňa právoplatnosti stavebného povolenia. V prípade, že nájomca 
nezíska právoplatné stavebné povolenie alebo iné rozhodnutie oprávňujúce nájomcu v zmysle platnej legislatívy 
uskutočniť dohodnutý druh stavby v termíne do jedného (1) roka odo dňa nadobudnutia účinnosti nájomnej zmluvy, 
nájomná zmluva zaniká. 
 

Nájomná zmluva bude uzatvorená za nasledovných podmienok: 
- v prípade predĺženia termínu pre dokončenie stavby bude nájomné určené v zmysle článku 8 ods. 2. písm. c) 

VZN č. 12/2011 vo výške 8,- €/m2 ročne do právoplatného skolaudovania stavebných objektov, maximálne na 
dobu 1 rok a nájomca bude zaviazaný uzatvoriť dodatok k nájomnej zmluve v súlade s uznesením MsZ 

- nájomca bude zaviazaný, že preberie na seba zodpovednosť za všetky škody alebo úrazy vzniknuté na 
predmete nájmu, a to až do  doby protokolárneho odovzdania stavebného objektu, za účelom jeho ďalšej správy 
a údržby 

- nájomca bude zaviazaný, že na predmete nájmu zabezpečí jeho údržbu na vlastné náklady, a to až do doby 
protokolárneho odovzdania stavebného objektu, za účelom jeho ďalšej správy a údržby 

Prenájom bude realizovaný v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č.138/1991 Zb.  o majetku obcí v z.n.p. 
Celkové nájomné predstavuje .................................................................................1,- €  
 

Ide o pozemky nachádzajúce na Ul. Kožušnícka, pri Štátnom archíve v Trenčíne. Spoločnosť O.M.K. BUILDING, s.r.o. 
požiadala Mesto Trenčín o zámenu pozemkov. Zámena pozemkov sa bude realizovať formou zmluvy o budúcej 
zámennej zmluve, pričom riadna zámenná zmluva bude uzatvorená po splnení podmienok a po vydaní právoplatného 
kolaudačného rozhodnutia, ktoré povolí užívanie  stavby „Parkovisko a vjazd – Kožušnícka ulica, Trenčín“. 
  Na kúpu stavebných objektov do vlastníctva Mesta Trenčín bude uzatvorená zmluva o budúcej kúpnej zmluve. Po 
vydaní právoplatného kolaudačného rozhodnutia na predmetnú stavbu bude uzatvorená riadna kúpna zmluva.  

Pani Vanková – teraz sa bude schvaľovať len zmluva o budúcej zámennej zmluve, tá sa bude podpisovať až 
po kolaudácii stavby.   

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za odporúča schváliť zmluvu o budúcej zámennej zmluve na 
zámenu a prenájom predmetných nehnuteľností v zmysle predloženej žiadosti.  
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2.5 Dňa 29.06.2023 nám bola doručená žiadosť stavebníka R.A.M. FAM, s.r.o. o určenie názvu novej  

ulice v k.ú Záblatie, ktorá vzniká výstavbou rodinných domov a bytových domov. Keďže nová výstavba má názov 
„Projekt Ružičky“, žiadateľ  navrhuje pomenovať túto novú ulicu  názvom „Ružičková“. Žiadosť stavebníka zasielame v 
prílohách. 
      Zákon č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v § 4 ods. 5 písm. a) bod 1. stanovuje 
určovať  názvy ulíc a iných verejných priestranstiev formou  všeobecne záväzného  nariadenia. Podľa rokovacieho 
poriadku sa VMČ „vyjadruje k zmenám v pomenovaní  ulíc a iných verejných priestranstiev a navrhuje názvy nových 
ulíc a iných verejných priestranstiev v príslušnej mestskej časti“. 
      Týmto Vás žiadame o prerokovanie uvedenej žiadosti na najbližšom zasadnutí VMČ a o a pomenovanie novej  ulice 
vznikajúcej vo VMČ ZÁPAD. 
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za odporúča schválenie pomenovania novej ulice 

„Ružičková“. 
 
 
2.6  Návrh na rozšírenie parkovacej zóny v meste Trenčín o pásmo Z (Zámostie). 

      Rozšírenie parkovacej zóny v meste Trenčín bude upravené novelou Všeobecne záväzného nariadenia (číslo zatiaľ 

nebolo pridelené), ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2016 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území mesta Trenčín. Predmetom tohto 

materiálu je prerokovanie na Výbore mestskej časti, ktoré ulice budú súčasťou parkovacej zóny – pásma Z. 

V meste Trenčín je od roku 2017 zriadená parkovacia zóna. Túto zónu mesto rozširuje o lokality, kde je výraznejšia 
potreba riešenia statickej dopravy. Jednou z nich je oblasť Zámostia. 
Na sídlisku Kvetná, uliciach Duklianskych hrdinov a Hollého, bola v ostatných dvoch rokoch realizovaná výstavba 
nových parkovacích miest tak, aby pokryla potreby tohto sídliska z hľadiska statickej dopravy. Zároveň bolo v tomto 
roku dobudované záchytné parkovisko pri železničnej stanici Zlatovce. Boli vybudované nové miesta na Zlatovskej ulici. 
Na ostatných uliciach boli príp. budú vyznačené miesta na komunikácii, pokiaľ to šírkové parametre komunikácie 
dovoľujú. 

Pásmo Z - Zoznam ulíc v pásme: Brančíkova, Budovateľská, Duklianskych hrdinov, Jána Hollého, Kvetná,  
Ľudovíta Stárka (v úseku medzi ul. Piešťanská a Bratislavská), Piešťanská, Rastislavova, Staničná (v úseku medzi ul. 
Bratislavská a Zlatovská), Súťažná, Svätoplukova, Školská (v úseku medzi ul. Kvetná a Zlatovská), Továrenská, 
Veľkomoravská (v úseku medzi ul. Piešťanská a Bratislavská), Zlatovská (v úseku medzi ul. Staničná a Bratislavská) 
 
Diskusia: 

Pani Múdra – Návrh na rozšírenie parkovacej zóny na Zámostí chceme dať do nového VZN a predložiť na  
schválenie do MsZ na septembrovom zasadnutí, pričom by mohlo k rozšíreniu dôjsť od 28 novembra 2023.    

Pán Barčák – na septembrové zasadnutie sa to nemôže stihnúť, nakoľko ako VMČ Západ k tomu chceme 
sedieť zvlášť, čiže by sa to posunulo o mesiac neskôr s posunutou účinnosťou, alebo s účinnosťou od 1.1.2024. Je to 
výrazný zásah do fungovania našej mestskej časti, s ktorým sme síce stotožnení, ale potrebujeme si detaily prejsť 
medzi sebou.   

Pani Múdra – rozšírenie zóny je v grafickej prílohe. Od Zlatovskej po Bratislavskú by sa jednalo o nonstop  
parkovanie s cenou 0,50€/hod, tak ako je to nastavené v zónach „D“ – v okrajových častiach. Ulice od Ľ. Stárka po 
Zlatovskú by išli na dlhodobé parkovanie – so spoplatnením od 8.00 do 16.00. Uvažovali sme o zjednosmernení, čo 
by však bolo podľa našich zistení veľmi nepríjemné pre obyvateľov. Vieme si predstaviť aj čiastočné zjednosmernenie 
so zachovaním obojsmernej premávky medzi ulicami Veľkomoravská a Zlatovská. Máme avízo, že v tejto časti tu 
bývajúcich vytláčajú ľudia, čo pracujú v centre, nakoľko je to iba cez most.      

Pán Barčák – s týmito návrhmi chceme ísť za rezidentami, vždy sme to robili. Mali sme stretnutia na Školskej 
a Budovateľskej, ľudia to tam prijali. Na Rastislavovej, Svätoplukovej, Brančíkovej sme sľúbili, že keď budeme mať 
niečo v rukách, prerokujeme to s nimi. Na to potrebujeme čas. Nevidím extrémny dôvod na okamžité schválenie.  

Pani Múdra – My už sme dali VZN na schválenie do MsZ, počítame s jeho prerokovaním, je tam viacero  
zmien. V prípade prerokovania s občanmi potrebujeme vedieť spätnú väzbu. Neskorší termín schválenia komplikuje aj 
fakt, že od 1. 10. platí zákaz parkovania na chodníkoch. 

Pán Vaňo – VZN môže ísť do MsZ bez Zámostia, ktoré môže byť predložené o mesiac neskôr. So 
spoplatnením parkovania sa dlhodobo očakáva na Kvetnej po ukončení investičnej akcie – vybudovanie parkovísk, je 
tam dokonca výhoda vybudovania bezplatného parkovania na Bratislavskej. To dokonca ešte nie je skolaudované.     

Pán Barčák – ak je materiál predložený na najbližšie zasadnutie MsZ, dá sa upraviť aj pozmeňovacím 
návrhom poslancov. O podmienke kolaudácie záchytného parkoviska vie aj vedenie mesta, bez kolaudácie 
parkoviska by parkovaciu politiku na Zámostí nemali pustiť.  

 
Výbor mestskej časti Západ sa hlasovaním 4 za k predloženému návrhu na rozšírenie parkovacej zóny  

v meste Trenčín vyjadrí na nasledujúcom zasadnutí VMČ Západ na ZŠ Veľkomoravská, pričom základnou 
podmienkou jeho schválenia bude skolaudovanie investičnej akcie parkovisko Bratislavská ulica. 
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Pán Barčák – V akom stave je návrh na parkovanie na Veľkomoravskej na chodníkoch?  
Pani Múdra – Návrh na vytvorenie 16 parkovacích miest na chodníkoch je vypracovaný, čakáme na vyjadrenie ODI. 
Financie na vodorovné dopravné značenie máme pridelené, nebudú tam žiadne iné vyvolané úpravy.   
 

Pani Vanková – podala informáciu: na zasadnutie MsZ dávame zmluvu o budúcej zmluve – odkúpenie od  
NDS časť verejného priestoru v Záblatí – bývalá pošta, nakoľko navrhovanou autobusovou zastávkou zasahujeme do 
ich pozemku. Dôvod je ten, že NDS zatiaľ nemala valnú hromadu, kde by stanovila podmienky odpredaja. Dôvodom 
je urýchlenie procesu pri vydaní stavebného povolenia.    

 
 

2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
 
 

3087/2023 – VMČ Západ -  Na základe požiadavky všetkých občanov bývajúcich na ulici Na Dolinách požadujeme 
zabezpečenie zjednosmernenia ulice Na Dolinách v smere do areálu DM s výjazdom na Poľovnícku ulicu a zároveň 
prípravu predpokladanej investičnej akcie - vyznačenie parkovacích miest na ulici Na Dolinách, v prípade rozšírenia 
komunikácie aj so zrušením  chodníka na jednej strane.     
odpoveď: 
UM - Po obhliadke, za prítomnosti zástupcu ODI, je v prvom rade nutná rekonštrukcia plochy v rámci DM, 
ktorá bude obsahovať vybudovanie komunikačného systému. Až následne po realizácii takejto rekonštrukcie 
môžeme uvažovať o zavedení jednosmernej prevádzky na ulici Na dolinách. Na prípravu projektovej 
dokumentácie a rekonštrukcie nemáme schválené peniaze v rozpočte. 
  

3088/2023 – Pán Paška - Požadujeme zabezpečenie vyznačenia parkovacích miest na Orechovskej ulici aspoň na 
úseku medzi kostolom a Chotárnou ulicou v najskoršej možnej dobe. Parkovanie je tam v súčasnej dobe neúnosné. 
odpoveď: 
UM - V požiadavke č. 3101 nás p. Zemanovič žiada o otočenie jednosmerky. 
Za najlepšie možné riešenie tejto situácie považujem vypracovanie komplexnej projektovej dokumentácie 
dopravného značenia časti Orechové - Istebník, ktorá sa spomína aj v požiadavke č. 3113. Na takúto 
dokumentáciu nemáme momentálne schválené financie v rozpočte. 
Preveríme situáciu v spolupráci s ODI a pokúsime sa navrhnúť vhodné riešenie.. 
 

3089/2023 – Pán Ševčík : Ďakujem za opravu štrbiny v asfalte na ulici Na kamenci, čo však stále nie je doriešené je 
na niektorých miestach zlé odvodnenie, ktoré ani po prečistení vpustov, nie je dostatočné. Ako sa bude tento problém 
riešiť?        
odpoveď: 
MHSL - Odvodnenie plochy nie je možné reklamovať z toho dôvodu že je tam min. sklon a rozdiel v 
prevýšeniach je v stanovej odchýlke resp. intervale ktorý je povolený. 
 

3090/2023 – Pán Ševčík : Kto navrhol a kto schválil 100% zvýšenie vstupného na letnú plaváreň?        
odpoveď: 
MHSL - Zvýšenie ceny navrhla  správa športovísk s vedomím finančnej a majetkovej komisie a vedenia mesta 
Trenčín. 
 

3091/2023 – Pán Ševčík : K otázke 3033 ohľadne prístrešku na zastávke Pod privádzačom, tak v tejto odpovedi od 
pána Hartmanna chýba akékoľvek riešenie. Tak sa teda pýtam, že kedy to bude realizované? Jedná sa iba o 
prístrešok na zastávke smerom do mesta. 
odpoveď: 
UM - Tento rok sa daný prístrešok nebude realizovať, nakoľko v rozpočte nie je dostatok financií. Prednostne 
sa budú realizovať prístrešky na zastávkach Záblatie, cintorín a Istebnícka smer centrum. 
 

3092/2023 – Pán Ševčík : Chodník na Bratislavskej pri novom parkovisku sa neplánuje rekonštruovať? Vyzerá veľmi 
nedôstojne.     
odpoveď: 
MHSL - Mesto neplánuje rekonštrukciu, v tomto roku 2023 neboli vyčlenené v rozpočte finančné prostriedky. 
    

3093/2023 – Pán Ševčík : Ako vlastne bude fungovať dopravný vstup a výstup na záchytné parkovisko pri Kvetnej?      
odpoveď: 
UM, UI - Vjazd a výjazd na parkovisko, ako i celý dopravný pohyb po ploche parkoviska sa 
rieši ako jednosmerný. Vjazd na parkovisku je umiestnený bližšie k budove stanice Zlatovce a výjazd je ďalej 
od budovy stanice, tzn. bližšie k benzínovej pumpe. 
 

3094/2023 – Pán Ševčík : K otázke 3038 ohľadne začatia výtlkov na miestnych komunikáciách(Výtlky v celom meste 
sú monitorované a následne opravované priebežne. Ak je niekde na miestnej komunikácií nebezpečný výtlk, 
poprosíme o jeho fotku a následné nahlásenie podnetu na mhsl@trencin.sk.) sa chcem spýtať nasledovné: Ak MsP 
slovami pána Marouska zo dňa 19.5.2023 na webe mesta v rubrike Otázky a odpovede  deklaruje, že: Mestská polícia 
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Trenčín v rámci výkonu služby pravidelne nahlasuje vzniknuté výtlky správcovi komunikácii. Zistené výtlky, vrátane 
fotodokumentácie zasielame na základe dohodnutej internej elektronickej pošty. Nahlásila MSP výtlky ( Majerskej ulici 
cca pred domom 12; výtlk na Dolných Pažitiach č.d. 24-26; ďalší na tej istej ulici pred domom 28; výtlk na Jesenského 
ulici v podjazde)? Ak nie prečo to MSP neurobilo, ak áno kedy budú tieto výtlky urobené?     
odpoveď: 
MHSL, MsP - Spomenuté výtlky nahlásené MsP boli a sú zaradené v pláne opráv na mesiac júl. 
Ako bolo uvedené v odpovedi v rubrike "Otázky a odpovede" Mestská polícia v rámci hliadkovej služby 
nahlasuje zistené poškodenia komunikácií príslušnému správcovi. Výtlky v podjazde na ul. Jesenského boli 
zo strany MsP nahlásené. Výtlky na ul. Majerská a Dolné Pažitie boli v tomto týždni hliadkami 
zdokumentované a oznámené správcovi komunikácií so žiadosťou o ich opravu. 
 

3095/2023 – Pán Ševčík : Ako dopadlo rokovanie poslancov s investorom v Zlatovciach vo veci sfunkčnenia zastávky 
MHD číslo 5 a 6?        
odpoveď: 
UUP - Po konzultácií s p. Kolářom je situácia nasledovná:  
-  poslanci z VMČ Západ neoslovili investora ohľadom možnosti otvorenia komunikácie pre vozidla MHD TN  
-  aktuálne nie sú ukončené všetky stavebné práce a osadené dopravné značenia aby sa tam mohli vozidlá 
otáčať. Stále je to stavenisko.  
-  Po komunikácii útvaru mobility a investora sa očakáva otvorenie tejto komunikácie aj s ukončenými 
prácami najneskôr 01.09.2023. To jest vtedy je možné aj otvoriť prejazd pre vozidlá MHD TN.  
-  Pokiaľ by práce napredovali rýchlejšie je možné sprejazdniť komunikáciu skôr ako je termín 01.09.2023. 
Sme v komunikácií s investorom. 
 

3096/2023 - Pán Jánsky - Na moju požiadavku na úpravu chodníka na Orechovskej ulici okolo cintorína som dostal 
odpoveď, že sa maximálne pokosí, lebo sa tam majú vyznačiť  parkovacie stánia. Teraz som čítal na tabuli odpoveď, 
že sa to má vydláždiť. Parkovanie so zjednosmernením ulíc sa nebude realizovať? 
odpoveď: 
UM, UI - O dláždení chodníka pri cintoríne informáciu nemáme. Parkovaniu so zjednosmerňovaním ulíc 
predchádza vypracovanie projektovej dokumentácie dopravného značenia, ktorá sa zatiaľ nespracováva. 
 

3097/2023 - Občania: Požadujeme zabezpečenie pravidelného kosenia verejnej zelene na Zámostí. Na mnohých 
miestach je nepokosená tráva a burina.  
odpoveď: 
MHSL - Kosenie sa začalo 15.5. 2023. Spolu s daždivými dňami sa malo končiť 12.6. 2023. Práce boli 
ukončené 30.6.2023 s omeškaním 16 dní, za čo dostal dodávateľ služby firma Atalian pokutu vyplývajúcu zo 
zmluvy. 
 

3098/2023 - Pán Jánsky, občania: Požadujeme zabezpečenie kosenia trávy a hlavne obnovu chodníkov (vysypanie 
štrkom aspoň na hlavnom chodníku) v areáloch cintorínov na Zámostí (Orechovský a Istebnícky cintorín). Vlani tam 
bolo pokosené. Keď to aj pokosia, je potrebné pohrabať, pokosená tráva hnije. 
odpoveď: 
UIS - V tomto roku bolo na pohrebisku Istebník a Orechové vykonané 2x kosenie. Nasledujúce kosenie bude 
vykonané podľa potreby a počasia. Pracovníci, ktorí zabezpečujú kosenie, budú upozornení aj na pohrabanie 
trávy.  Vysypanie chodníkov štrkom zabezpečí prevádzkovateľ pohrebiska do  
15. 8. 2023.  
 

3099/2023 - Pán Jánsky: Požadujeme vyčistenie plochy okolo plota na Istebníckom cintoríne od buriny a kríkov 
(metrový pás zo strany od Kvetinovej ulice). 
odpoveď: 
MHSL, UIS - Vyčistenie okolo plota pri pohrebisku Istebník, od Kvetinovej ulice zabezpečí v júli jeho 
prevádzkovateľ Pohrebníctvo Dvonč. 
 

3100/2023 - Pani Hajná: Žiadame, aby nám vrátili taký kultúrny dom (Istebnícka ulica), aký nám ho vzali. Pani 
Lorencová: Táto téma rozšírenia škôlky a presunutia priestorov klubu dôchodcov je bohužiaľ uzatvorená. 
Zámer mesta bol občanom od začiatku viackrát prezentovaný aj vysvetľovaný aj za účasti spracovateľa projektovej 
dokumentácie.   
odpoveď: 
UUP - Pani Lorencová: Táto téma rozšírenia škôlky a presunutia priestorov klubu dôchodcov je bohužiaľ 
uzatvorená.   
Objekt KS Istebník má vypracovanú projektovú dokumentáciu, prioritne s cieľom rozšírenia kapacity 
materskej škôlky, ako aj ďalších potrebných úprav priestorov. 
 

3101/2023 - Pán Zemanovič: Na Orechovskej ulici je navrhnuté zlé dopravné riešenie, vznikajú tu dopravné kolízie.  
Požadujeme otočenie jednosmerky z tejto strany. Kedy bude navrhnuté nové dopravné riešenie? Pani Lorencová: 
Minule sme tu mali stretnutie občanov aj s pánom Hartmannom, táto situácia sa bude riešiť aj za vašej účasti. 
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odpoveď: 
UUP, UM - Pani Lorencová: Minule sme tu mali stretnutie občanov aj s pánom Hartmannom, táto situácia sa 
bude riešiť aj za vašej účasti.   
V požiadavke č. 3088 nás žiada p. Paška o urýchlené vyznačenie parkovacích miest.  
Za najlepšie možné riešenie tejto situácie považujem vypracovanie komplexnej projektovej dokumentácie 
dopravného značenia časti Orechové - Istebník, ktorá sa spomína aj v požiadavke č. 3113. Na takúto 
dokumentáciu nemáme momentálne schválené financie v rozpočte. 
Preveríme situáciu v spolupráci s ODI a pokúsime sa navrhnúť vhodné riešenie. 
 

3102/2023 - Pani: Požadujeme odstránenie zábrany z cesty na Orechovskej ulici pri Maxonovi.   
odpoveď: 
UM, MHSL - Vodiace PVC obrubníky majú chrániť chodcov. 
 

3103/2023 - Pán Zemanovič: Požadujeme odstránenie kameňov vedľa cesty pred rodinnými domami na Orechovskej 
ulici.   
odpoveď: 
MHSL - Po konzultácií s predsedom VMČ Západ bolo dohodnuté naplánovanie stretnutia na mieste za účelom 
obhliadky a posúdenia podnetu. 
 
3104/2023 - Pán Jánsky: požadujeme zrušenie dvoch parkovacích miest na Orechovskej ulici pri križovatke s ul. M. 
Slovenskej z dôvodu zvýšenia bezpečnosti chodcov a cyklistov.   
odpoveď: 
UM - Parkovacie miesta boli vyznačené na základe požiadavky občanov z dôvodu bezpečnosti cyklistov a 
chodcov. 
 

3105/2023 - Pani Pavlíková: požadujeme odstránenie aspoň jednej sklopnej zábrany na hrádzi pri "Zuzanke". Po 
hrádzi nemá prístup ani auto smetiarov ani záchranári.   
odpoveď: 
UM, USŽP - Zábrany boli osadené na základe Okresného úradu, Odbor starostlivosti o životné prostredie, z 
dôvodu zistenia porušenia vodného zákona (povodňové opatrenia). 
 

3106/2023 - Pani Kostifálová: požadujeme preverenie bezpečnosti zjazdu z hrádze pri novom železničnom moste 
(esíčko) a priebežné sledovanie nehôd. Považujeme toto riešenie za nebezpečné. 
odpoveď: 
UM - Aj cyklista je povinný prispôsobiť rýchlosť jazdy najmä svojim schopnostiam. Napojenia aj cyklotrasy 
sú projektované v súlade s normami a technickými predpismi, v oblúkoch budú doplnené zábradlia, situáciu 
budeme monitorovať. 
 
3107/2023 - Pani: požadujeme opätovné osadenie značky "zosadni z bicykla" na chodníku v podjazde na Vlárskej 
ulici.   Iná pani: podľa mňa je bezpečnejšie, keď sa stretnú dvaja cyklisti pomaly jazdiaci po tomto chodníku, ako dvaja 
chodci tlačiaci vedľa seba bicykel, ktorí zaberú oveľa väčšiu šírku.      
odpoveď: 
UM - Požadovaná značka nie je súčasťou Vyhlášky MVSR č. 30/2020 Z.z. o dopravnom značení. Označenie 
chodníka dopravnou značkou "cestička pre chodcov" nepovažujeme za nutné, nakoľko je zrejmé, že sa jedná 
o chodník. Zo Zákona č. 8/2009 Z.z. vyplýva, že jazda cyklistov je zo zákona povolená len v špecifických 
prípadoch, takže ostatní cyklisti by mali z bicykla zosadnúť. 
 

3108/2023 - Pani Petrivalská: požadujeme opravu schodov vedúcich z Lesníckej ulice na Súhrady. Bolo by vhodné 
schody zároveň rozšíriť a zmierniť sklon. 
odpoveď: 
MHSL - Na takúto úpravu nemá mesto pre tento rok rozpočtované  prostriedky. 
 

3109/2023 - Pani Havierová: požadujeme zrušenie parkovacieho miesta pred vjazdom do dvora RD Jahodová 34. 
Keď tam stojí auto, nedostaneme sa autom z dvora. 
odpoveď: 
UM - 14. júla 2023 nám bola z Okresného úradu Trenčín odstúpená žiadosť. Situáciu preveríme a vyjadríme sa 
Vám po obhliadke v teréne. 
 

3110/2023 - Pani, občania: odporúčame zvážiť osadenie infotabule v časti Orechové, navrhujeme napríklad pri 
kostole. Zároveň navrhujeme zjednotenie začiatku zasadnutí v jednotlivých častiach Zámostia na 17.00. Zároveň 
odporúčame zrušenie zasadnutí na MsÚ z dôvodu nevhodnej hodiny zahájenia - 14.00     
odpoveď: 
UUP, MHSL - Nakoľko sa info tabuľa v časti Orechové nenachádza, za najvhodnejšie miesto na jej 
umiestnenie  zo strategického hľadiska (koncentrácia veľkého počtu obyvateľov) možno považovať  miesto 
pri kostole a cintoríne. Po preverení vlastníckych práv, však pozemky okolo kostola a cintorína vhodné na jej 
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umiestnenie nie sú vo vlastníctve mesta ale Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosť Orechové. UUP a USŽP bude 
iniciovať v prvej polovici septembra stretnutie so zástupcom  Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosť Orechové v 
danej veci. 
 
3111/2023 - Pán Jánsky: Kedy sa začne s rekonštrukciou KD v Istebníku? 
odpoveď: 
UI - Rekonštrukcia má začať v druhej polovici júla 2023. 
 

3112/2023 - Pani: Kto má na starosti údržbu Orechovského potoka? Koryto je zarastené, je potrebné pokosiť. Hrozí, 
že nás pri vysokej vode vytopí, ako pred 20 rokmi.  
odpoveď: 
UISŽP - Správcu vodného toku požiadame o preverenie stavu koryta vodného toku a v prípade zistenia 
nedostatkov o vykonanie nápravy. 
 

3113/2023 - Občania: Kedy bude hotový návrh dopravného riešenia v časti Orechové - Istebník?  Je potrebné 
vytvoriť parkovacie miesta, napríklad pri Istebníckom cintoríne nie je kde zaparkovať.  
odpoveď: 
UM - Návrh dopravného riešenia v časti Orechové - Istebník sa zatiaľ nepripravuje. V takomto rozsahu je 
nutné vypracovanie projektovej dokumentácie dopravného značenia, na ktorú nemáme v rozpočte schválené 
financie. Pri cintoríne je možnosť parkovať na ul. Ružová. 
       

3114/2023 - Pán Jánsky: požadujeme zníženie infotabule mesta pri KD na Istebníckej. Pre starších ľudí sa oznamy v 
takej výške čítajú obťažnejšie.    
odpoveď: 
UUP, MHSL - Tabuľa je osadená v štandardnej výške ako po celom meste, pričom priemerne vysoký človek 
(170cm) má oči v  úrovni stredu čítaného textu. 
Tabuľa preto nebude prerábaná, resp. znižovaná. 
 

3115/2023 - Pani: napojenie zjazdu z hrádze na Piešťanskú ulicu je veľmi neprehľadné. Cyklista po zídení z hrádze 
nejde na svoju pravú stranu ale pokračuje v jazde po chodníku.   
odpoveď: 
UM - Napojenie považujeme za prehľadné, cyklistovi nič nebráni prejsť na opačnú stranu ul. Piešťanská a 
pokračovať cyklokoridorom ďalej. Jazdu cyklistov po chodníku povoľuje cestný záklon len v špecifických 
prípadoch. 
 
 

3. Požiadavky občanov a poslancov. 
 

Pán N. Ševčík poslal svoje požiadavky č. 3216-3228, 2238, 2239/2023 v deň konania zasadnutia.  
 
3216/2023 - Pán Ševčík - V nadväznosti na odpoveď ID číslo 3090 si dovoľujem ešte jednu doplňujúcu otázku: Kto je 
riaditeľom respektíve vedúcim oddelenia správy športovísk? 
 
3217/2023 - Pán Ševčík - V nadväznosti na odpoveď ID číslo 3094 sa chcem ešte spýtať: Prečo trvalo MSP tak dlhú 
dobu (cca 4 mesiace) na nahlásenie výtlkov na spomínaných uliciach na Zámostí? Plánuje mesto zefektívniť túto 
činnosť? 
 
3218/2023 - Pán Ševčík - Bude k 01.09.2023 sprístupnený otoč pre MHD v Zlatovciach Na Kamenci, tak ako to bolo 
prisľúbené v odpovedi ID číslo 3095?  
 
3219/2023 - Pán Ševčík - Zaplatila spoločnosť Begbie s.r.o. pokutu 121 500€, ktorú mu vyrubilo mesto Trenčín za 
nezvládnutú zimnú údržbu? Ak nie, kedy tak učiní? 
 
3220/2023 - Pán Ševčík - V nadväznosti na odpoveď ID číslo 3097 by som si dovolil nasledujúce otázky:  Aká bola 
výška pokuty pre spoločnosť Atalian za oneskorené kosenie v tomto roku? Uhradila menovaná spoločnosť túto 
pokutu? Ak nie, kedy tak učiní? 
 
3221/2023 - Pán Ševčík -  Koľko otázok bolo položených v rubrike Otázky a odpovede na mestskom webe za prvý 
polrok 2023?  A koľko z tých otázok bolo zodpovedaných? 
 
3222/2023 - Pán Ševčík - Bude v blízkej dobe (cca polrok) inštalovať prístrešky na zastávkach MHD (obojsmerne) na 
Bratislavskej ulici pri žel. stanici Zlatovce? Nakoľko sa tam čoskoro otvorí záchytné parkovisko, príde mi logické 
vybudovať čo najväčší komfort (v tomto prípade prístrešky) pre vodičov, ktorí budú chcieť využiť toto parkovisko a 
presadnúť do MHD tak,  aby sa znížila intenzita dopravy v meste.    
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3223/2023 - Pani Lorencová: Kedy bude spracovaný nový grafikon MHD a kedy bude možné ho pripomienkovať 
verejnosťou?                                                                                                                                                        
Pán Ševčík : Odkedy bude môcť verejnosť pripomienkovať nový grafikon MHD? 
 
3224/2023 - Pán Ševčík -  Žiadam o vyznačenia vodorovného dopravného značenia na cykloceste Záblatská.    
 
3225/2023 - Pán Ševčík - Boli cesty a chodníky v správe mesta Trenčín odburinené v tomto roku respektíve aká je 
intenzita tejto činnosti? 
 
3226/2023 - Pán Ševčík : Môžu parkovať súkromné vozidlá poslancov na miestach vyhradených pre služobné vozidlá 
MsÚ Trenčín na ulici Hviezdová? Ak áno,  kedy tak môžu učiniť? 
 
3227/2023 - Pani Lorencová, Pán Ševčík : Chceli by sme požiadať o skontrolovanie a opravu brány pri vstupe na 
cintorín v Záblatí.     
 
3228/2023 – Pán Ševčík : Kedy dôjde k avizovanej oprave nájazdových chodníkov na starom cestnom moste? Čo 
spôsobilo zdržanie tejto opravy? 
Zároveň by som chcel poďakovať za obnovenie náteru pri chodníkoch v okolí Hviezdy. 
 
3229/2023 - Pani Lorencová: Obyvatelia Súťažnej ul., prostredníctvom p. Páleníkovej žiadajú osadenie dopravnej 
značky slepá ulica na Súťažnej ulici pri rodinných domoch a aj pri radovej zástavbe.   
 
3230/2023 - Pani Lorencová: Na Súťažnej je poškodený povrch vozovky - vypadaný asfalt, konkrétne pred domom 
Súťažná č. 5 - žiadame o opravu. 
 
Pán Nedúchal : asi pred rokom sme sa spolu dohodli, že bude zvolané stretnutie s občanmi na križovatke Vlárska – 
Hrádzová v súvislosti s novým mostom na Ostrov. Doteraz stretnutie nebolo zvolané.  
Pán Barčák : doteraz nemáme v rukách definitívny návrh riešenia dopravy. Bez neho stretnutie nemôžeme zvolať, 
nakoľko by sme nemali čo ukázať. Vznikol tam problém s pozemkami, ktorý asi nie je ešte vyriešený.   
3231/2023 – Pán Nedúchal : v Orechovom boli súkromnou firmou na objednávku mesta realizované sondy bez 
súhlasu majiteľov pozemku, požadujeme informáciu, na základe akého povolenia sa to uskutočnilo. VMČ :  
požadujeme aktuálne informácie o stave projektovej dokumentácie investičnej akcie "Most Ostrov - Orechové". 
 
3232/2023 – Pán Nedúchal : požadujeme vyriešenie pravidelnej hlučnej hudobnej produkcie podnikov "Fatma", 
"Panoráma", "Element", "Ostrov". 
Bol som pohoršený nad odpoveďou na sťažnosť na hlučnosť v nočných hodinách v meste Trenčín. Odpovede boli 
neuspokojivé. Od vás by som chcel počuť, čo má obyčajný obyvateľ robiť, aby mu pravidelne každý týždeň hučí 
hudba do 3.00-5.00 hodiny ráno. Je počuť viacero prevádzok. Trasú sa okná. Mám tu mená viacerých obyvateľov, 
ktorí sa v piatok a sobotu v noci nevyspia kvôli hluku. Okrem hluku je problém aj s vyjadrovaním diskdžokeja, ktorý 
používa nehorázne vulgarizmy. Škoda, že nemáme etickú komisiu, ktorá by to regulovala.  
Pani Lorencová : túto otázku sme riešili aj na komisii sociálnych vecí. Tento problém je aj na Sihoti, dokonca je to 
počuť aj k nám do Záblatia. Časové obmedzenie jednej prevádzky nie je možné, museli by sme obmedziť všetky 
prevádzky v meste. Bol tam protest prokurátora voči našim obmedzeniam.   
Pán Vavruš : tak isto sa sťažovali aj hostia z hotelov Grand a Elizabeth.  
Pán Barčák : keď sme pred piatimi rokmi ako OZ organizovali v parku v Zlatovciach akciu s dychovkou, my sme si 
museli na výzvu hygieny objednať a zaplatiť meranie hluku. Zmenilo sa v tom niečo?  
 
3233/2023 – Pán Nedúchal : požadujeme zvýšenú kontrolu prírodného parku od žel. Mosta na Orechové, schádzajú 
sa tam feťáci.  
Drevené prvky parku sa rozpadajú, po chodníku sa nedá prejsť, je zarastený trávou. Občas sa nájdu rybári 
a poupratujú to tam. Unikátny vŕbový tunel vyschol, rovnako ako vŕbové arborétum.  
Kedysi sa tam ťažil štrk, jamy sa zaviezli stavebným odpadom.  
Pán Barčák : mesto dalo vypracovať projekt riešenia celého tohto územia „Alúvium Orechovského potoka“. Projekt aj 
s financovaním je schválený, počítame s jeho realizáciou na budúci rok. Projekt by mal byť aj na stránke mesta.   
V projekte sú chyby, je tam riešená len pasívna závlaha. Je tam riziko, že to dopadne rovnako. Polievanie cez MHSL 
nebude dostatočné. Mali by sme iniciovať zmenu projektu, aj keď už povolenie asi bolo vydané.    
Pán Vavruš : do 2026 do EHMK by akcia mala byť zrealizovaná. Územie by malo byť prepojené aj so starým 
železničným mostom (Zelený most).  
 
3234/2023 – Pán Jánsky : požadujeme zabezpečenie pravidelnej údržby chodníkov Istebníckeho cintorína 
(odstraňovanie buriny z chodníkov vysypaných štrkom). Také isté je to aj v parčíku oproti Úspechu na Zlatovskej. 
Chodníky vysypali štrkom asi pred 3 týždňami, už sú zarastené.  



10 

 

Pán Barčák : ďalšia vec, ktorou sa budeme ako poslanci zaoberať je spôsob údržby zelene. Súčasný trend 
presadzovaný aj komisiou ŽP je nepoužívať chémiu. Riešenie však vidíme v kompromise.  
 
3235/2023 – Pán Jánsky : požadujeme orezanie tují na Evanjelickom cintoríne na Chotárnej ulici. Posledné orezanie 
asi na výšku 3 metre bolo pred 5 rokmi. Bolo by potrebné ich znovu orezať, už majú asi 8 metrov.   
Pán Galiovský : problém je s odtekaním vody na Zlatovskej z cyklotrasy pri parčíku pri Úspechu pri Športke pri 
zastávke, je tam zle vyspádovaná plocha, vznikajú tam kaluže. 
Pán Vavruš : malo by to byť v poriadku, problém bol mal byť odstránený.     
 
3236/2023 – Pán Galiovský : požadujeme zvýšenie kontroly zo strany MsP na ihrisku na Obchodnej ulici. Združuje 
sa tam mládež, ktorá ničí zariadenie ihriska.   
MsP : je potrebné v týchto prípadoch zavolať na MsP, keď sa tam budeme častejšie ukazovať takéto prípady sa 
obmedzia, samozrejme v rozumnej miere.      
Pán Barčák : je možné, že keď skončia prázdniny, sa to ukľudní.  
 
3237/2023 – Pán Jánsky : v ako stave je investičná akcia "Rekonštrukcia kultúrneho domu v Istebníku"? Kedy sa 
počíta s presťahovaním klubu dôchodcov?   
Pán Vaňo : dnes šiel podnet na presťahovanie klubu dôchodcov v priebehu budúceho týždňa. Od minulého týždňa je 
tam firma, ktorá začala stavebné práce. Investičná akcia by mala byť do konca roka ukončená. Predpokladám, že 
nakoniec budú dôchodcovia spokojní. Budú tam mať síce 3 schodíky s plošinou, ale budú mať väčšie a lepšie 
priestory a po dokončení celého objektu aj so spoločenskou miestnosťou.     
Pán Barčák : celá akcia bude hotová aj vďaka tomu, že to naháňame my poslanci a nie pani Hajná.  
 
3238/2023 - Pán Ševčík : Chcel by som požiadať o prečistenie dažďových vpustov na Zlatovskej ulici, ale najmä (viď 
na foto) na križovatke Zlatovská a Rastislavova. 
 
3239/2023 - Pán Ševčík : Neplánuje mesto vybudovať prechod pre chodcov na križovatke ulíc Hollého a 
Duklianskych hrdinov pri Seku (viď obrázok)? 
 
 

4. Rôzne 
 

Pán Barčák – V súčasnosti sme začali komunikovať s novým majiteľom pozemkov na Bavlnárskej ulici (pán  
Trunek). Pripravujeme zámenu pásu cca 70 cm za účelom rozšírenia komunikácie a vytvorenia pozdĺžneho 
parkovania. Chodník na druhej strane cesty je plne vyhovujúci. Týmto sa obraciam na vedenie mesta, aby sa v tejto 
veci začalo konať.  

Pani Vanková – na to, aby sme mohli začať konať vo veci, musíme dostať nejaké podklady.  
Pán Barčák – Bola by možná zámena pozemkov, nakoľko mesto vlastní vjazd do areálu Bavlnárskych 

závodov z druhej strany. Pán Hartmann už nejakú skicu má.    
Týmto ako VMČ Západ žiadame, aby pán viceprimátor Forgáč začal v tejto veci konať.   

 
 

5. Záver 
 

Predseda VMČ Západ pán Vaňo poďakoval všetkým zúčastneným za účasť na zasadnutí. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 27. septembra 2023 o 17.00 na ZŠ 
Veľkomoravská.  
 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                                Ing. Tomáš Vaňo, 
V Trenčíne dňa 30. 8. 2023                                                           predseda VMČ Západ 


